
 

ZAPISNIK 

S 3. SJEDNICE LOKALNOG EKONOMSKOG VIJEĆA 

POSUSJE 

 

Sastnak je održan u petak 11.prosinca 2015.godine s početkom u 12:00h u sali za sjednice 

Općinskog načelnika. 

 

Na sastanku su bili prisutni članovi LEV-a ispred Općine Posušje i Općinskog vijeća: 

Općinski načelnik Branko Bago,predsjednik OV-a Ivan Lončar,Mate Kovač i Petar Gavran, 

predstavnici privatnog sektora:poduzeća:Miviko d.o.o (Damir Vican), Planet d.o.o (Katarina 

Ćurdo),civilni sektor: Braniteljska zadruga Eko Hercegovina (Martin Soldo),predstavnica 

razvojne agencije županije Zapadnohercegovačke HERAG (Tanja Bakula) i predstavnik 

međunarodne razvojne agencije  UNDP (Mirela Suton William) u statusu gosta 3. sjednice 

LEV-a. 

Odsutni članovi LEV-a su bili: Predstavnik regionalne razvojne agencije za Hercegovinu-

REDAH (Ivan Jurilj ) predstavnik poduzeća i Mesne industrije Rakitno d.o.o (Ivica Pavković) 

predstavnik poduzeća Iveral (Mario Begić), predstavnik Lončarplast-a d.o.o (Ivan Lončar ) i 

predstavnik Tropicana bar d.o.o (Željko Pavković) 

 

Budući da na ovoj sjednici nije bilo zastupljeno minimalno  pola  članova ispred privatnog 

sektora vijeće u formalnom smislu nije moglo donositi konačne odluke niti zaključke, ali zbog 

karaktera dnevnog reda na 3. sjednici nije bilo potrebno donošenje odluka niti zaključaka. 

DNEVNI RED 

1. Usvajanje zapisnika s 2. Sjednice Lokalnog ekonomskog vijeća Posušje 

2. Usvajanje Dnevnog reda 

3. Predstavljanje projekta “Izgradnja logističkog centra za obrtnike, male i srednje 

agro poduzetnike u poslovnoj zoni Osrdak u Posušju“ 

4. Predstavljanje programa BFC SEE certificiranja općina i gradova sa povoljnim 

poslovnim okruženjem u jugoistočnoj Europi  

5. Prepoznavanje drugih razvojnih jedinica  

6. Razno  



 

Ad 1 

  

Prisutni nisu imali nikakve primjedbe na zapisnik s 2.sjednice Lokalnog ekonomskog vijeća 

Posušje,tako da je on jednoglasno usvojen. 

 

Ad 2 

 

U drugoj točki dnevnog reda govorilo s o Logističkom centru u poslovnoj zoni Osrdak. 

Logistički centar je rezultat natječaja na koji se prijavio Odjel za razvoj Općine Posušje. 

Ukupna  vrijednost projekta iznosi 181 300 (sto osamdeset jednu tisuću i tristo) KM,a Općina 

Posušje sudjeluje sa 36 000 (trideset šest tisuća) KM , treba naglasiti  da je sama projektna 

ideja donijela  dosta bodova pri odabiru projekta, dok je sam natječaj  financirao 11 projekata. 

Također putem projektora prikazivao se izgled,lokacija i sam projekt logističkog centra. 

Voditelj ove prezentacije tajnik LEV-a Mate Kovač govorio je i o planu 

rada,subvencioniranju ,načinu rada i samoj svrsi Logističkog centra a naglasak je na pomoći 

mladim poduzetnicima u nastanku,razvoju novoosnovanih poduzeća. Također važno je bilo 

istaknuti da u širem geografskom području nema sličnih projekata, osim inkubatora u 

Ljubuškom kod kojeg je naglasak na pružanju smještaja poduzetnicima početnicima. 

 

Ad 3 

 

BFC (Business Friendly Certificate) Ovaj projekt je nastao 2012 provodi se u 

Hrvatskoj,Makedoniji,Srbiji i BiH. Podršku BFC prima od strane Njemačke organizacije za 

međunarodnu suradnju GIZ. Da bi određena Općina ili grad dobili BFC certifikat mora 

ispuniti 12 glavnih kriterija  i veliki broj potkriterija. Na sjednici se “pročešljao“ svaki od tih 

kriterija. Posebna se pažnja posvetila kriteriju – Sustav usluga za dobivanje građevinskih 

dozvola. Kriteriji se dijele na one koji su eliminacijski i one koji to nisu. Također je bilo 

govora o fazama i vremenskom trajanju certifikacije. 

 

Ad 4   

 

Kao sto je već spomenuto na sjednici LEV-a su bili prisutni i članovi udruge 

gospodarstvenika koji su naglasili da postoji pristojna  suradnja između Općine i samih 



gospodarstvenika. Pojedini gospodarstvenici su od problema istaknuli konstantan odlazak 

mladih u inozemstvo sto bi moglo predstavljati veoma ozbiljan problem za razvoj Općine u 

bliskoj budućnosti. Od razvojnih inicijativa spomenut je park prirode Blidinje koji dolaskom 

novog asfalta uz određena ulaganja može biti hvale vrijedna turistička destinacija od pomoći 

cijeloj Općini. U ovoj točki dnevnog reda nazočni su se dotakli i graničnog prijelaza Osoje 

njegove rekonstrukcije s ciljem omogućavanja međunarodnog prometa putnika i roba. 

 

Ad 5  

 

U 5-oj točki dnevnog reda koja nosi naslov Razno samo je spomenuta komunikacija između 

županijske vlasti i poduzetnika. Prema mišljenju nazočnih trebala bi biti puno bolja i nadasve 

brža.       

 

 

 

 

 

 

U Posušju  

11. prosinca 2015. godine 

 

Zapisničar:                                                                                                  Predsjednik LEV-a: 

Josip Mandurić                                                                                           Ivan Lončar 

________________                                                                                    ________________ 


